

## Solae IDENTITY PRESERVED PRODUCT COMMITMENT

Solae, is able to provide Identity Preserved (IP) products that are processed to meet our customer's needs for choice. These IP products conform to a maximum of 0.9 % residual genetically enhanced (GMO) DNA, as provided by Solae's testing laboratory. These IP Conventional Non-Gm products are not subject to the labeling requirements of EU Regulations 1829/2003 and 1830/2003.

Solae, Identity Preserved product offering is based on the following:

- 1. A contractually sourced Conventional Non GMO soybean source of origin.
- 2. Written and documented Identity Preservation program and protocols based on HACCP and Due Diligence principles.
- Process and product profile testing to validate the effectiveness of the IP protocols. Testing for residual GMO content includes Elisa and PCR technology as conducted by and for Solae at our approved laboratories.
- 4. Certification of conformance to this IP program and protocols is provided by globally recognized agricultural inspection and auditing companies.

PCR and or ELISA testing are conducted on a process and product profile basis to validate the effectiveness of the IP process. If IP batch specific PCR analysis is needed please contact your Account Manager prior to ordering IP products to discuss the need, value, cost and possible alternatives.

A. Azmy

Global Quality Assurance

Solae

## 注:中文版为翻译版,如与英文版之间有任何异议,皆以英文版为准。

Solae 非转基因(IP-Identity Preserved)产品保证

Solae 能提供非转基因产品,以满足客户的需要。这些产品经 Solae 实验室化验,含有不超过 0.9%经改良的基因脱氧核糖核酸残留物,因而不受制于欧盟条例中的 1829/2003 和 1830/2003 产品标签规定。

Solae 非转基因产品的供应按以下几点进行:

- 1. 以签约方式向非转基因大豆供应商收购大豆;
- 2. 遵守根据危害分析及关键控制点(HACCP)和审慎(Due Diligence)原则拟定的 非转基因程序和协议;
- 3. 检验加工过程和化验产品,确保产品符合非转基因协议。我们将在 Solae 本身和其他获批准的实验室以 Elisa 和 PCR 科技检测产品内的转基因残留物;
- 4. 非转基因程序和协议的合格证明由国际承认的农产品质检及稽查公司颁发。

PCR 和/或 ELISA 检验按个别生产程序和产品样本进行,确保产品符合非转基因协议。若要特别针对一批产品进行 PCR 检验,请在订货前联络客户经理,以商讨需求、价格、成本和其他选择。

A. Azmy Solae 全球质量管理专员